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PROTOKÓŁ  

z  XXI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 17 marca 2016 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1320. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 13 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecni: Radny Jacek Piotrowski i Radna Marzena Cichecka. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Renata Plucińska 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Wicewojewoda Łódzki - Karol Młynarczyk 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Przedstawiciele Komisariatu Policji w Błaszakach, Kierownik GOPS, Pracownicy Urzędu Gminy,  

Sołtys sołectwa Chajew.  

 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wręczenie przez Wojewodę Łódzkiego Medali za Długoletnią Służbę. 

4. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Brąszewice. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2016. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Brąszewice w roku 2015. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice 

w roku 2015. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2016. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Brąszewice na rok 2016.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2016. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia ośrodka rehabilitacji zwierząt 

dziko występujących na terenie nieruchomości położonej w miejscowości Wojtyszki nr 18. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

17. Sprawozdanie z udzielonych dotacji celowych na dofinansowanie budowy studni wierconych  i 

przyłączy kanalizacyjnych do nieruchomości położonych na terenie Gminy Brąszewice za rok 2015. 

18. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2015 rok. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych 

gości biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad.  

Wójt Gminy zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie zgody na rozszerzenie porządku obrad o dwa 

punkty, tj.: 

1) podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. Wójt Gminy dodał, że 

projekt uchwały przewiduje zabezpieczenie środków finansowych na budowę wielofunkcyjnego 

boiska sportowego o nawierzchni poliuretanowej dla dzieci przy Szkole Podstawowej w 

Brąszewicach.  

2) podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2016 - 

2029. 

Przewodniczący Rady Gminy  zaproponował, aby projekty tych uchwał znalazły się w pkt 17 i 18 oraz 

podał pod głosowanie propozycję rozszerzenia porządku obrad. 

W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad po zmianach wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali 

obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 13 Radnych. Rada Gminy 

jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianach) 

1. Otwarcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wręczenie przez Wojewodę Łódzkiego Medali za Długoletnią Służbę. 

4. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Brąszewice. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2016. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Brąszewice w roku 2015. 

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice 

w roku 2015. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2016. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Brąszewice na rok 2016.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2016. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia ośrodka rehabilitacji zwierząt 

dziko występujących na terenie nieruchomości położonej w miejscowości Wojtyszki nr 18. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2016 - 

2029. 

19. Sprawozdanie z udzielonych dotacji celowych na dofinansowanie budowy studni wierconych  i 

przyłączy kanalizacyjnych do nieruchomości położonych na terenie Gminy Brąszewice za rok 2015. 

20. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2015 rok. 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Wicewojewoda Łódzki Pan Karol Młynarczyk w imieniu Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej wręczył 

Medale za Długoletnią Służbę dla dwojga urzędników. 

Złotym Medalem za Długoletnią Służbę odznaczeni zostali: 

- Pani Henryka Kurp – inspektor ds. księgowości podatkowej, 

- Pan Józef Podawacz – inspektor ds. drogownictwa. 

Wicewojewoda Łódzki Pan Karol Młynarczyk złożył życzenia dalszych sukcesów w życiu zawodowym i 

prywatnym oraz pogratulował i podziękował za służbę wieloletnim pracownikom Urzędu Gminy w 

Brąszewicach, podkreślając, że mogą być przykładem dla innych pracowników administracji publicznej. 

Wicewojewoda zwrócił również uwagę na to, że dzięki pracy urzędników Gmina Brąszewice jest jedną z 

najszybciej rozwijających się gmin wiejskich w województwie łódzkim. 

Wójt Gminy również pogratulował odznaczonym, podziękował za wiele lat pracy dla dobra Gminy 

Brąszewice oraz przedstawił pokrótce pracowników i przebieg ich kariery zawodowej. Do gratulacji i 

życzeń dołączył Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Wicewojewoda Łódzki opuścił obrady. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XX sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu głosowało 12 

Radnych, 1 Radny (Jan Stawirej) wstrzymał się od głosu.  

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 5 

Sekretarz Gminy przedstawiła sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami w okresie  

od 3 marca 2016 r. do 16 marca 2016 roku: 
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1. W dniu 4 marca 2016 r. kopano rów przy drodze gminnej w m. Złote. (200mb). 

2. W dniach 7 - 8 marca 2016 r. – uzupełniano tłuczniem ubytki w drodze w  miejscowości Gałki. 

3. W dniu 9 marca 2016 r. - remontowano drogę na ul. Kasztanowej w m. Brąszewice. 

4. W dniach  7 - 10 marca 2016 r. - równanie dróg na terenie gminy . 

5. W dniach  7, 8, 10 marca 2016 r.  – wykonywano prace koparką przy OSP Godynice oraz wymieniano 

hydrant. 

6. Dnia  11 marca 2016 r. - przygotowywanie boiska gminnego do rozgrywek. 

7. Dnia 14 i 16 marca 2016 r.  - naprawiano  drogę na ul. Leśnej w m. Brąszewice. 

8. W dniach 14 - 17 marca 2016 r. - równano drogi na terenie gminy. 

10. Założono kostkę przy trybunach na boisku gminnym koszt ułożenia 2214 zł (użyta została stara 

kostka pozostała z demontażu utwardzenia terenu obok budynku Urzędu Gminy). 

 

Ad. 6 

Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Błaszkach Tomasz Janiak przedstawił informację o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Brąszewice. 

Wójt Gminy poinformował, że egzemplarz sprawozdania jest dostępny do wglądu w Urzędzie Gminy. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał o problemy związane z narkotykami na terenie gminy. 

Zastępca Komendanta Tomasz Janiak poinformował, że na terenie Gminy Brąszewice w 2015 roku 

zostały odnotowane incydenty związane z narkotykami, które dotyczyły osób pełnoletnich. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał o datę wyścigu kolarskiego, który będzie przejeżdżał przez Gminę 

Błaszki. 

Zastępca Komendanta Tomasz Janiak poinformował, że będzie to prawdopodobnie 8 kwietnia 2016 r. 

 

Ad. 7 

Radna Grażyna Dobruchowska poprosiła o równanie tzw. „drogi wojskowej”. 

Radny Jarosław Plichta poprosił o równanie drogi Zadębieniec – Pluty. 

Radny Jerzy Ławniczak podziękował za poprawę nawierzchni drogi na ul. Wojkowskiej, która właśnie 

jest  wykonywana. 

Radny Ryszard Kurzaj interpelował o utwardzenie rozjeżdżonej drogi na ul. Leśnej, wycięcie przez Lasy 

Państwowe gałęzi drzew przy polach na Zabrodziu oraz o wycięcie dwóch drzew przy skrzyżowaniu ul. 

Nierychlewskiego i ul. Zabrodzie. 

Radna Dorota Lipka zgłosiła dziury na drodze w miejscowości Błota od sali OSP w kierunku lasu. 

Radny Jan Stawirej interpelował o zasypanie dziur w poboczu drogi na ul. Górnej. 

Radny Adam Laskowski zgłosił zły stan dróg w miejscowości Wólka Kolonowska, Czartoria oraz dróg 

Czartoria – Brąszewice i Czartoria – Chajew. 

Radny Józef Przezak poprosił o wyrównanie drogi Przedłęcze – Sokolenie i drogi „żarowej”. 

Radny Mariusz Kurzaj zgłosił niedziałającą lampę w miejscowości Chajew oraz poprosił o wycięcie 

brzozy i posprzątanie gałęzi w miejscowości Chajew Kolonia. Dodatkowo zgłosił dziury w asfalcie w 

miejscowości Chajew Kolonia. 

Radny Adam Laskowski poprosił o poprawę nawierzchni drogi Czartoria – Lisy i w miejscowości 

Wojtyszki. 

Radny Grzegorz Kulig zwrócił uwagę na zły stan wielu dróg na terenie gminy i zaproponował wynajęcie 

dużej równiarki. Dodatkowo poprosił o załatanie dziur na drodze Starce – Łagiewniki i wyrównanie 

drogi między polami w Starcach. 



Strona 5 z 9 
 

Radny Jarosław Plichta poprosił o wystąpienie do PKS o utworzenie przystanku „na żądanie” w 

miejscowości Zadębieniec. 

Radny Ryszard Kurzaj poprosił o zwrócenie się do PZD o utwardzenie tłuczniem poboczy na ul. 

Zabrodzie. 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił dziury na stosunkowo nowej drodze powiatowej na ul. Sieradzkiej w 

kierunku wsi Błota. 

Radny Józef Toruński zgłosił dziury na drodze w miejscowości Salamony oraz poprosił o poprawę 

nawierzchni drogi w miejscowości Sowizdrzały i Pokrzywniaki.  

Radna Bożena Łuszczek zgłosiła dziury na drodze powiatowej na ul. Żychty i ul. Zabrodzie. 

 

Ad. 8 

Sekretarz Gminy przedstawiła sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z 

organizacjami pozarządowymi. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały  w sprawie przyjęcia programu współpracy 

Gminy Brąszewice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2016. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/86/2016 z dnia 17 

marca 2016 r. w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2016. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy. 

 

Ad. 10 

Pełnomocnik Wójta ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych Terasa Gałązka 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Brąszewice w roku 2015. Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania.  

 

Ad. 11 

Pełnomocnik Wójta ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych Terasa Gałązka 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Brąszewice w roku 2015. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał czy problem alkoholizmu na terenie gminy rośnie czy maleje, dodając, 

że pytanie to zadaje co roku. 

Wójt Gminy poinformował, że nie można jednoznacznie określić czy problem alkoholizmu w skali 

gminy rośnie czy maleje. Nie wynika to z niewiedzy lecz częstego ukrywania problemu przez osoby 

nadużywające alkohol i ich rodziny, spożycie alkoholu z nielegalnych źródeł itp. Na terenie Gminy 

Brąszewice nie były przeprowadzane badania dotyczące tego zjawiska. 
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Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/87/2016 z dnia 17 

marca 2016 r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2016 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/88/2016 z dnia 17 

marca 2016 r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 

rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2016. 

Radny Jan Stawirej zapytał, czy Gmina Brąszewice mogłaby zapłacić 1000 zł za adopcję psa, podobnie 

jak w innych gminach. 

Wójt Gminy poinformował, że takiej decyzji nie może sam podjąć, lecz jak najbardziej popiera taki 

pomysł, jeśli miałby on przyczynić się długofalowo do rozwiązania tego problemu. Podał przykład 

gminy Goszczanów, gdzie z budżetu przeznaczane jest 500 zł dla osób biorących psa do adopcji. 

Podkreślił, że taka forma wsparcia wymagałaby kontroli tego, co dzieje się z psem po zabraniu ze 

schroniska. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXI/89/2016 z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2016. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 5 minut przerwy. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

utworzenia ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących na terenie nieruchomości położonej w 

miejscowości Wojtyszki nr 18. 

Pracownik Urzędu Gminy Anna Morawska poinformowała o omyłce pisarskiej w §1 projektu uchwały i 

poprosiła o uzupełnienie przy słowie „pozytywnie” zapisu „/negatywnie”. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych,  że do Pana Longina Siemińskiego – 

wnioskodawcy utworzenia ośrodka zostało wysłane zaproszenie do udziału w sesji i udzielenia 

wyjaśnień na pytania Radnych.  Niestety Pan Longin Siemiński nie odpowiedział na zaproszenie. 

Radny Grzegorz Kulig wyraził opinię, że projekt uchwały dotyczy sprawy, o której ani Urząd Gminy ani 

Radni nie mają żadnych konkretnych informacji i nie wiadomo co kryje się pod tą sprawą.  

Radny Jan Stawirej zaproponował, aby zagłosować za udzieleniem negatywnej opinii. 

Radny Jerzy Ławniczak dodał, że do ośrodka mogą być przyjmowane dzikie zwierzęta z innych gmin. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o zgłaszanych przez społeczeństwo obawach związanych z 

utworzeniem ośrodka oraz wyraził zdanie, że ze względu na brak szczegółowych informacji należałoby 

wstrzymać się z zaopiniowaniem tego wniosku. 

Radna Grażyna Dobruchowska zwróciła uwagę, że nigdzie nie jest wskazane, kto poniesie koszty 

utworzenia i funkcjonowania ośrodka. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zawierający zapis o negatywnym zaopiniowaniu wniosku Pana Longina Siemińskiego dotyczący 

utworzenia ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących na nieruchomości położonej w 

miejscowości Wojtyszki nr 18. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXI/90/2016 z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

utworzenia ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących na terenie nieruchomości położonej 

w miejscowości Wojtyszki nr 18. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Radca Prawny przypomniał, że organem wydającym zezwolenie jest Generalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska i to do niego należy ostateczna decyzja o wydaniu, bądź niewydaniu pozwolenia na 

utworzenie ośrodka. Podjęta uchwała w sprawie wyrażenia opinii, jest jednym z dokumentów, który 

ustawowo jest wymagany w postępowaniu prowadzonym przez Generalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska.  

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Inwestycji Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia 

Komisji ds. Budżetu i Inwestycji, które odbyło się w dniu 17 marca 2016 r. i przedstawił przebieg 

dyskusji, która odbyła się na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu i Inwestycji. Komisja w głosowaniu 

opowiedziała się za niewyodrębnianiem funduszu sołeckiego w roku 2017.  

Wójt Gminy poprosił o niewyodrębnianie funduszu sołeckiego na 2017 rok, ze względu na dużą ilość 

zadań inwestycyjnych planowanych do realizacji. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag poddał ją pod głosowanie projekt uchwały 

o nie wyrażeniu zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych 

obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 9 Radnych, przeciwko 1 Radny  

(Jan Stawirej), od głosu wstrzymało się 3 Radnych (Bożena Łuszczek, Ryszard Kurzaj, Jerzy Ławniczak). 

Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/91/2016 z dnia 17 

marca 2016 r. w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2016 rok. 

Radny Grzegorz Kulig poprosił o udzielenie wyjaśnień dotyczących projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że projekt uchwały zawiera zabezpieczenie środków finansowych na 

budowę wielofunkcyjnego boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Brąszewicach. Dodała, że 

przetarg musi zostać ogłoszony do końca marca. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XXI/92/2016 z dnia 17 marca 2016 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej na lata 2016 - 2029. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XXI/93/2016 z dnia 17 

marca 2016 r. w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2016 - 2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 19 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z udzielonych dotacji celowych na dofinansowanie budowy 

studni wierconych i przyłączy kanalizacyjnych do nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Brąszewice za rok 2015. 

Radny Jan Stawirej zapytał o ilość zarejestrowanych podmiotów, które mogą wywozić nieczystości do 

gminnej oczyszczalni ścieków. 

Wójt Gminy poinformował, że w chwili obecnej zarejestrowane są dwa podmioty, które dowożą ścieki 

do oczyszczalni ścieków. 

Radni nie wnieśli  innych uwag do sprawozdania. 

Ad. 20 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach Teresa Płucienniczak przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2015 rok. Radni nie wnieśli  

innych uwag do sprawozdania. 

 

Ad. 21 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- udzielił odpowiedzi na zgłaszane przez Radnych interpelacje oraz poinformował, że planowany jest 

zakup kamienia w celu uzupełniania ubytków na drogach oraz zwiększenie środków na drogownictwo. 

- poinformował o poprawieniu nawierzchni drogi na ul. Wojkowskiej. 
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- poinformował o spotkaniu z Dyrektorem PZD w którym uczestniczyli Radni Grzegorz Kulig i Adam 

Laskowski. Spotkanie dotyczyło stanu dróg powiatowych, lecz nie padły żadne deklaracje dotyczące 

gruntownych remontów. 

- poinformował, że starosta Mariusz Bądzior i wicestarosta Marek Kanicki w przyszłym tygodniu 

odwiedzą gminę Brąszewice. 

- zaprosił Radnych na wystawę Tradycyjnych Sieradzkich Stołów Wielkanocnych organizowaną przez 

Starostę Sieradzkiego oraz Gminny Związek Rolników, Kółek i Organizacji Rolniczych w Sieradzu, która 

odbędzie się 19 marca 2016 w sali „C” starostwa. 

- poinformował, że do mieszkańców zostały wysłane trzy kurendy dotyczące:  

 realizacji programu „Rodzina 500+” na terenie Gminy Brąszewice; 

 apelu o nieniszczenie pasa drogowego w czasie prac polowych; 

 odpowiedzialności właściciela za zwierzęta oraz obowiązku zgłoszenia do rejestru i uzyskania 

zezwolenia na hodowlę lub utrzymywanie psa rasy agresywnej. 

- poinformował, że 4 marca 2016 r. wraz z Sekretarz Gminy uczestniczył w spotkaniu z Wojewodą 

Łódzkim i kierownictwem Wydziału Prawnego, Nadzoru i Kontroli Urzędu Wojewódzkiego. Spotkanie 

dotyczyło współpracy Urzędu Wojewódzkiego z jednostkami samorządu terytorialnego. 

Sekretarz Gminy poinformowała Radnych o możliwości zgłoszenia się w charakterze obserwatorów na 

egzaminach do szkół. Na obserwatorów zgłosiła się Radna Dorota Lipka i Radny Jan Stawirej. Radna 

Bożena Łuszczek poinformowała, że prawdopodobnie będzie członkiem komisji w Szkole Podstawowej 

w Brąszewicach. 

 

Ad. 22 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXI sesji Rady Gminy o godzinie 1320.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołowała:  

Joanna Wysota 


